

YUKON TERRITORY

TERRITOIRE DU YUKON

CANADA

CANADA

Whitehorse, Yukon

Whitehorse, Yukon

ORDER-IN-COUNCIL 2001/ 111

DÉCRET 2001/ 111

RECREATION ACT

LOI SUR LES LOISIRS

Pursuant to section 16 of the *Recreation Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

Le commissaire en Conseil exécutif, conformément à l'article 16 de la *Loi sur les loisirs*, décrète ce qui suit :

1 The attached Regulation to amend the Recreation Regulations is hereby made.

1 Est établi le *Règlement modifiant le Règlement sur les loisirs* paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this *10th* day of *July*, 2001.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce *10 juillet* 2001.



Commissioner of the Yukon/Commissaire du Yukon

RECREATION ACT

REGULATION TO AMEND THE
RECREATION REGULATIONS

1 This regulation amends the Recreation Regulations.

2 Section 2 of the Recreation Regulations is amended by repealing the expression "Ross River Dena Council - for the community of Ross River;" and by substituting the expression "Ross River Recreation Society - for the community of Ross River;" for it.

2001/111
LOI SUR LES LOISIRS

RÈGLEMENT MODIFIANT LE
RÈGLEMENT SUR LES LOISIRS

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les loisirs*.

2 L'article 2 du même règlement est modifié par abrogation de l'expression « le Conseil Dena de Ross River - pour la collectivité de Ross River » et son remplacement par l'expression « Ross River Recreation Society - pour la collectivité de Ross River ».
